
 
 
Jaarverslag van vereniging De Oude Dorpskern over het jaar 2023 
 
Algemeen: 
 
Vergaderingen en bijeenkomsten  
In 2023 was de bestuurssamenstelling als volgt: 
Voorzitter/portefeuilles Tuinmarkt, Historische rondwandelingen en Torenklimcie./redactie Kernpunten: 
         Pieter Jan Barnhoorn 
Vicevoorzitter/portefeuilles Cultuur, Leefbaarheid, Kerstwandeling en Sfeerverlichting:  

Frans Bruinzeel 
Bestuurslid/portefeuille Erfgoed:     Karel Reekers 
Bestuurslid/portefeuille PR en Communicatie/redactie Kernpunten:  Ingrid Slabbaert 
Penningmeester:        Wil Steenvoorden 
Secretaris/redactie Kernpunten:     Thea Janson 
 
Het bestuur heeft in 2023 tien keer vergaderd. Daarnaast is er twee keer, in april en in november, 
gezamenlijk overleg gevoerd met de voorzitters van onze culturele commissies. Tussentijds houden de 
portefeuillehouders contact met de voorzitters en zijn zij op afroep beschikbaar voor commissie-
overleggen. 
 
Op 17 april vond de algemene ledenvergadering plaats. Daar waren, naast het bestuur, 26 leden aanwezig. 
Vooraf hebben we geprobeerd meer leden naar de ALV te trekken door na de pauze een pubquiz te 
organiseren. Helaas had dit niet het gewenste effect. De pubquiz bleek toch een goede vondst, na de pauze 
was de sfeer goed en gezellig en was er sprake van meer onderlinge interactie. 
 
Werken met een jaarplan 
Het bestuur heeft in 2023 voor het eerst gewerkt met een jaarplan. Dit jaarplan is tijdens de ALV 
voorgelegd aan de leden. De leden zijn daarbij uitgenodigd om ook tussentijds met feedback of 
aanvullingen te komen. In dit jaarverslag blikken we inhoudelijk terug op het jaarplan, in de bijlage vindt u 
een schematisch overzicht van onze activiteiten in 2023. 
 
PR en Communicatie 
In het jaar 2023 zijn Kernpunten 104 en 105 verschenen. De redactie bestaat uit een aantal bestuursleden 
en Helmus Wildeman, Babs Cassee en Dirk Jan Booij. Naast de publicatie van Kernpunten versturen wij 
regelmatig nieuwsbrieven met wetenswaardigheden, aankondigingen en reminders. In 2023 hebben wij de 
frequentie van de nieuwsbrieven verhoogd en zijn er 30 verstuurd. De vereniging heeft ook een 
Facebookpagina en daarnaast is Instagram als communicatiekanaal toegevoegd. Verder houden wij contact 
over onze activiteiten met Noordwijk Marketing en de cultuurcoach van de gemeente. 
In 2023 hebben we besloten een nieuwe website te maken. De huidige website is verouderd en voldoet 
niet meer aan de eisen. De livegang van de website is gepland rond eind april/begin mei 2024 
 
Vrijwilligers  
In 2023 waren binnen onze vereniging een redactieteam voor Kernpunten en vijf commissies actief: de 
commissie Historische rondwandelingen, de commissie Tuinmarkt onder de Linden, de 
Torenklimcommissie, de commissie Muzikale Kerstwandeling en de commissie Erfgoed. Deze commissies 
worden allen bemenst door onbezoldigde vrijwilligers.  
Daarnaast kent de vereniging een aantal vrijwilligers die hand- en spandiensten verlenen bijvoorbeeld bij 
het schrijven, redigeren en fotograferen voor Kernpunten.  
Ook het bestuur bestaat uit vrijwilligers die geen vergoeding ontvangen.  



In het kader van de jaarlijkse vrijwilligersprijs van de gemeente hebben wij de gehele commissie Markt 
onder de Linden genomineerd voor de groepsprijs en mevr. Eichelsheim, rondleider van het eerste uur, 
voor de individuele prijs. Helaas zijn zij geen van allen in de prijzen gevallen. 
 
Alle ruim veertig vrijwilligers zijn onmisbaar voor onze vereniging. Met kerst ontvingen zij als bedankje de 
mooie, door onze vereniging ontwikkelde, paraplu met afbeeldingen van de Voorstraat.   
 
Terugblik jaarplan 2023 
Een schematisch overzicht vindt aan het eind van dit document. 
 
 
Aandachtsgebied cultuur 
 
Doel: Kunst en cultuur in de oude dorpskern stimuleren 
• Historische Rondwandelingen 
In 2023 hebben ongeveer 400 mensen aan de wandelingen deelgenomen. Daarnaast zijn er meerdere 
groepsaanvragen geweest. 
Aan de medewerkers van het gemeentehuis zijn lunchrondleidingen aangeboden, 16 medewerkers hebben 
daarvan gebruik gemaakt. Mogelijk zal het aanbod volgend jaar herhaald worden. 
Twee gidsen zijn gestopt, maar gelukkig zijn er ook twee nieuwe gidsen gestart. Er is echter dringend 
behoefte aan nog meer rondleiders. 
• Markt onder de Linden:  
De markt was voor publiek en de kooplui opnieuw een succes. Het voorzitterschap van de commissie is na 
de markt gewisseld. Leontine van der Klugt heeft het voorzitterschap van Astrid Warmerdam 
overgenomen. Er is tevens een nieuwe medewerker voor de PR, Marja van de Meer, aangetreden. 
De inkomsten van de markt leveren een mooie bijdrage aan andere activiteiten van  De Oude Dorpskern 
zoals bijv. de productie van Kernpunten. 
• Torenklimcommissie 
Dit jaar is gekozen voor een ander schema van opgangen: op zaterdagmiddag zijn er twee opgangen, om 
13.30 en om 15.00. Er kunnen 12 tot 14  mensen per opgang mee. Als zich onverwacht meer bezoekers 
melden staan er reservegidsen paraat. De opgangen vinden plaats op de zaterdagmiddagen t/m 30 
september, tijdens de tuinmarkt en op aanvraag voor groepen gedurende het hele jaar. In september zijn 
alle groepen 7 van de scholen uitgenodigd voor een opgang. 
Het bezoekersaantal van de toren neemt af. Desondanks zijn er 447 bezoekers geweest en 157 scholieren 
van de groepen 7.  
Er zijn nog voldoende gidsen op dit moment, maar uitbreiding met jongere mensen is wel gewenst. 
De Rotary heeft een nieuw AED-apparaat gesponsord samen met een AED-cursus voor de gidsen. Er komt 
nu ook een apparaat boven in de toren te hangen.  
• Muzikale Kerstwandeling 
Na jaren van afwezigheid was er dit jaar op 10 december weer een muzikale kerstwandeling. De opening 
vond plaats in de RK Jeroenskerk met optredens van Frerick den Haan en De Zandprinses. Daarna startten 
de optredens op 32 locaties. Het enthousiasme van de ruim 800 bezoekers en de deelnemende muzikanten 
en gastlocaties was groot. Alle partijen waren blij dat het evenement weer gehouden kon worden. 
• Kinderkerstwandeling  
Deze wandeling werd georganiseerd door de Kleijnkoor Academy in samenwerking met Calorama.  
De vereniging heeft de organisatie ondersteund met een donatie van € 1000,-. 
• De najaarslezing  
De najaarslezing is verzorgd door Rens Tienstra, musicoloog en historicus en met name geïnteresseerd in 
muzikaal erfgoed. Tienstra doet al jaren onderzoek naar St. Jeroen en vertelde aan een volle Oude 
Jeroenskerk over zijn bijzondere en belangwekkende ontdekking: een complete, nog niet eerder ontdekte 



officie over het leven van St. Jeroen. (Officie is de verzamelnaam voor alle gezangen die in kloosters 
gezongen werden tijdens de dag).  
Onze vereniging heeft Rens ondersteund bij het bekend maken van zijn ontdekking aan het publiek middels 
de publicatie van een boek.  
• Culturele raad 
Een vertegenwoordiger van het bestuur is steeds aanwezig bij de netwerkbijeenkomsten die de culturele 
raad organiseert. 
• Deelname cultuur- en informatiemarkt  
Het bestuur heeft de vereniging vertegenwoordigd op de cultuur- en informatiemarkten in Noordwijk en 
Noordwijkerhout. In Noordwijk was het, mede dankzij het weer, een heel geslaagde dag. In 
Noordwijkerhout was weinig belangstelling voor onze vereniging. Volgend jaar beperken we ons daarom 
tot Noordwijk. 
 
Doel: Bekostiging culturele evenementen borgen. 
Ons doel was om een juridische constructie te creëren waarbinnen het gemakkelijker wordt subsidie te 
krijgen van de gemeente. We hebben de voordelen en nadelen van het oprichten van een stichting 
onderzocht, maar de nadelen wegen duidelijk op tegen de voordelen.  
Als de tuinmarkt wordt opgenomen in een stichting is dit een dermate grote aderlating voor de  
rest van de vereniging dat het voortbestaan daarvan zeer twijfelachtig wordt. Wij zijn van mening dat de 
continuïteit van de vereniging voorop moet staan. De vereniging is rijk genoeg om enige jaren zonder 
subsidie verder te gaan en ons advies is dan ook dit punt als actie af te voeren. 
 
 
Aandachtsgebied Erfgoed 
 
Doel: Bescherming verankeren van het dorpsgezicht en aanpalend gebied. 
• Erfgoedcommissie gemeente Noordwijk 
Karel Reekers heeft zitting in de Erfgoedcommissie, thans adviescommissie omgevingskwaliteit genoemd, 
van de gemeente Noordwijk. Hij is burgerlid namens Noordwijk op persoonlijke titel. Zijn rol is voor onze 
vereniging belangrijk voor de informatievoorziening over de ontwikkelingen aangaande ons erfgoed. 
• Zienswijze op verbouwing Abn-Amro gebouw Lindenplein 
Het oude bankgebouw is verbouwd tot bedrijfsruimte en woningen. We hebben een zienswijze ingediend 
op het gebrek aan parkeerplaatsen. Helaas is ons bezwaar op niet correcte procedurele gronden 
afgewezen. Een juridische procedure starten was de nog enige, maar helaas te kostbare, optie. We zijn wel 
tevreden over het bouwkundige resultaat.  
• Ontwikkeling bouwplan Offemweg tussen 22 en 24 
De eigenaren hebben een verworven recht om te bouwen. We volgen de ontwikkelingen met een kritische 
blik. Op aandringen zijn de eerste plannen aangepast. Het nieuwe plan past beter in het straatbeeld.  
Voor de vereniging blijft het voorkomen van verdichting van de oude kern een aandachtspunt.  
• Verbouwing Voorstraat 77 
De nieuwe eigenaren van de voormalige stoffenwinkel hebben aan de Erfgoedcommissie advies gevraagd 
over het herstellen van hun gevel naar de oorspronkelijke staat. In Kernpunten 105 hebben we aandacht 
besteed aan deze mogelijkheid om advies te vragen.  
• Voorstraat 13 
De verbouwing van een woonhuis aan Voorstraat 13 hebben we zeer kritisch gevolgd. De verhoging van de 
daklijn doet  afbreuk aan de oorspronkelijke fraaie gesloten, symmetrische  gevelrij met de naastgelegen 
panden. Helaas was de vergunning al verstrekt. De ODWH heeft hier onvoldoende aandacht aan besteed en 
de erfgoedcommissie niet geraadpleegd. 
• Voorstraat 11    



Wat vele bewoners is opgevallen is dat hartje zomer een historisch bijzonder woonhuis op Voorstraat 11 
werd gesloopt. Ook hier bleek sprake te zijn van een legale activiteit op basis van een oude 
sloopvergunning.  
Wij hebben de gemeente gevraagd te onderzoeken of er meer oude vergunde zaken liggen die nog niet 
uitgevoerd zijn. Het is meer dan gewenst om aan een vergunning een geldigheidsduur te koppelen met de 
bevoegdheid om vergunningen, zonder uitvoering, weer in te trekken na verloop van tijd.   
• Dag van de Noordwijkse geschiedenis 
De dag was goed voorbereid door een commissie onder leiding van Koen van Toen. Het bestuur van de 
vereniging was hierin vertegenwoordigd. Er was een mooi programma m.n. voor kinderen. De 
rondwandelingen waren 2x volgeboekt, bij de toren bleef het rustig, de pubquiz werd goed bezocht. We 
hebben onze zorg geuit over de timing van de dag in het najaar, het weer was ook dit keer weer een 
spelbreker. In 2024 zal de dag in het voorjaar plaatsvinden, het bestuur blijft meedenken in de organisatie.  
 
Doel: Realiseren van meer licht/ruimte, groen en duurzaamheid binnen de oude kern 
• Meedenken in de omgevingsvisie  
Twee bestuursleden hebben het belang van dit doel naar voren gebracht in een gesprek over de 
omgevingsvisie. 
• Zonnepanelen 
Bij de gemeente is erop aangedrongen zonnepanelen “in het zicht” toe te staan binnen het beschermd 
dorpsgezicht en monumenten wanneer plaatsing “uit het zicht” niet mogelijk is. De gemeente heeft haar 
beleid aangepast en heeft een heldere regelgeving opgesteld zodat het bij aanvraag nu wel vergund kan 
worden.  
  
Doel: Realiseren van meer en andere soorten monumenten 
• De mogelijkheid om gemeentelijke monumenten aan te wijzen  
De vereniging is altijd voorstander geweest om gemeentelijke monumenten aan te kunnen wijzen. 
Weliswaar in goed overleg met de eigenaar. Bij aantreding van het huidige college is deze regelgeving 
gewijzigd. De regel werd aangepast: aanwijzing kon slechts alleen met de volledige, vrijwillige instemming 
van de eigenaar. Echter, het aanwijzen alleen op basis van vrijwilligheid blijkt niet rechtsgeldig te zijn en de 
regel is teruggedraaid. 
De Erfgoedcommissie bekijkt welke panden in de kern nog meer monumentwaardig zijn. 
 
 
Aandachtsgebied Leefbaarheid 
 
Leefbaarheid is een breed begrip. Zoals in de vorige ALV verder toegelicht en besloten gaat het vooral om 
de kwaliteit van onze leefomgeving: veiligheid (verkeer, verlichting), omgevingskwaliteit (wonen, parkeren, 
bestrating, groen, milieu) en sociale samenhang (buurtbetrokkenheid, levendigheid, ontmoeting). In het 
jaarplan 2023 hebben we op dat gebied de volgende doelen gesteld:   
 
Doel: Verbeteren mobiliteit en parkeermogelijkheden 
Begin 2023 heeft de gemeente een verkeers- en parkeeronderzoek in Noordwijk Binnen uitgevoerd.  
Gedurende het jaar hebben wij hierover een paar maal contact gehad met dhr. van Pel, de nieuwe 
ambtenaar voor mobiliteit. Van Pel is voornemens een lange termijn visie op de mobiliteit in onze oude 
dorpskern te ontwikkelen, hij is van mening dat er nu te vaak sprake is van ad hoc acties.  
Inmiddels heeft hij een aantal verkeerskundige uitgangspunten opgesteld voor een Mobiliteitsagenda. 
Hierin worden alle facetten van mobiliteit, verkeersveiligheid, en ook ruimtelijke kwaliteit verweven. Deze 
mobiliteitsagenda is recent voorgelegd aan het College van B&W. Zodra het College met de uitgangspunten 
instemt wordt, een adviesbureau ingeschakeld om de uitgangspunten verder te brengen tot een volledige 
Mobiliteitsagenda. In het vervolgtraject wordt uitgebreid geparticipeerd met diverse belanghebbenden, 
o.a. met De Oude Dorpskern. Wij hebben dhr. van Pel uitgenodigd voor een avond met onze leden om 



meer over deze ontwikkeling te vertellen. Hij heeft dit toegezegd zodra een en ander verder en concreter 
op de rit staat.  
 
Doel: Verbeteren kwaliteit leefomgeving  
• Ontwikkeling m.b.t Commissie Leefbaarheid 
In 2023 zijn twee thema-avonden georganiseerd over de sociale kant van fijn wonen: onderlinge 
ontmoeting, verbinding en betrokkenheid. De eerste avond op 29 juni was met zestien deelnemers goed 
bezocht, de tweede op 22 oktober met tien deelnemers iets minder. Beide avonden was er een goede 
sfeer, er zijn veel ideeën en initiatieven gewisseld en vooral opmerkelijk was de wens om initiatieven 
kleinschalig aan te pakken in de eigen omgeving. Uit de eerste ervaringen blijkt dat het informeel delen en 
organiseren van ontmoetingen goed werkt. Ook voor 2024 zijn er door enkele leden van onze vereniging al 
plannen op dit gebied gemaakt.  
• Wel of geen aparte Commissie Leefbaarheid? 
We hebben in het bestuur de noodzaak voor een aparte Commissie Leefbaarheid nogmaals besproken en 
hebben de conclusie getrokken dat veiligheid, omgevingskwaliteit en sociale samenhang het hele bestuur 
aangaan. Het oprichten van een aparte commissie is niet nodig en werkt misschien zelfs averechts. De rol 
van het bestuur zal dan bestaan uit het regelen en faciliteren van bijeenkomsten. Frans Bruinzeel wil 
hiervan wel de trekker blijven, een aparte bestuursfunctie hiervoor is dan niet nodig.  
• Netwerkavond stichting Welzijn Noordwijk 
Twee leden van het bestuur waren aanwezig bij een netwerkavond over het bestrijden van eenzaamheid. 
Een interessante avond met een aantal relevante Noordwijkse organisaties. We hebben een aantal Ideeën 
opgedaan die mogelijk bruikbaar zijn voor onze vereniging. Bijvoorbeeld: koffieochtenden met open inloop 
bij mensen thuis, spelletjesavonden organiseren, ‘Neem iemand mee’ momenten/bijeenkomsten 
organiseren. 

Doel: Realiseren stijleenheid straatverlichting  
De gemeente leek open te staan voor onze wensen zoals geformuleerd in haar Leidraad Inrichting 
Openbare Ruimte (LIOR), maar tot op heden zijn er geen concrete toezeggingen gedaan. Dit wordt vooral 
veroorzaakt door gebrek aan continuïteit in het ambtenarenbestand bij de gemeente, we krijgen steeds 
met andere contactpersonen te maken. Er is een nieuwe medewerker aan de slag met de ‘Leidse Kappen’, 
maar de gemeente lijkt er geen raad mee te weten. We trekken met regelmaat aan de bel en wachten de 
ontwikkelingen verder af. 
 
Doel: In stand houden sfeerverlichting in de oude kern  
De sfeerverlichting was ernstig beschadigd geraakt bij de laatste snoeibeurt van de lindebomen. Na enig 
heen en weer mailen is de gemeente bereid gevonden de ontstane schade te betalen. Er zijn ook afspraken 
gemaakt voor de toekomst: voordat er gesnoeid wordt, wordt er een voorschouw van de toestand van de 
verlichting gemaakt. De gemeente zal 50% van de kosten hiervoor dragen. Na het snoeien is er een 
naschouw. Schade die vervolgens door het snoeien is ontstaan zal door de gemeente vergoed worden.  
De (deels) gerepareerde sfeerverlichting is op 24 november ontstoken. Louis van Baalen, scheidend 
vrijwilliger van de torenklimcommissie, is uitgenodigd om op de knop te drukken. Na afloop hebben we met 
velen een gezellig drankje gedronken in Royal. 

(Toegevoegd) doel: Kritisch volgen afvalbeleid gemeente 
Op verzoek van een van onze leden zijn we ons gaan bemoeien met het nieuwe afvalbeleid van de 
gemeente. Als eerste zijn we gestart met een petitie tegen het verplichte gebruik van papiercontainers. 
Daarna hebben we gereageerd op de kroonringen die aan onze mooie antieke lantaarnpalen zijn bevestigd 
om huisvuilzakken met plastic aan op te hangen. Dit vonden we niet passend in het beschermd 
dorpsgezicht. Helaas heeft onze reactie niet geleid tot een aanpassing hiervan. Daarom hebben we via de 
nieuwsbrief een oproep gedaan om de zakken zelf weg te blijven brengen naar de centrale afvalcontainers.  
 
 



Algemeen/organisatorische zaken  
 
Doel: Bestemmingsfondsen verhelderen 
Dit doel lag in het verlengde van het oprichting van een stichting waarbinnen het gemakkelijker zou worden 
om subsidie te krijgen van de gemeente. Omdat wij tot de conclusie zijn gekomen dat het oprichten van 
een stichting meer nadelen dan voordelen heeft doet het verhelderen van bestemmingsfondsen verder 
niet ter zake. Dit doel wordt geschrapt. 
 
Doel: opvolging voor de portefeuille Erfgoed en uitbreiden met bestuurslid voor leefbaarheid 
Dhr. Paul Klein Breteler is bereid gevonden de portefeuille Erfgoed over te nemen van Karel Reekers. 
Afspraak is dat Karel nog een jaar zal aanblijven om dhr. Klein Breteler in te werken. 
We zijn tot de conclusie gekomen dat het oprichten van een commissie Leefbaarheid niet haalbaar en 
zinvol is. Daarom zullen we ook niet uitbreiden met een bestuurslid leefbaarheid: géén commissie 
leefbaarheid, géén apart bestuurslid, maar het blijft wel ons aandachtsgebied. 
 
Noordwijk, april 2024 

Zie hieronder: Schematisch overzicht evaluatie jaarplan 2023 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 

Evaluatie jaarplan 2023 
 

Vereniging De Oude Dorpskern is in 1986 opgericht met als doel het fraaie historische karakter van de 
oude kern in stand te houden. Dit doel is uitgegroeid tot de algemene doelstelling het bevorderen van 

cultuur, behoud van erfgoed en bevorderen van leefbaarheid in de kern van Noordwijk Binnen. 
Het bestuur van de vereniging heeft in 2023 voor het eerst gewerkt aan de hand van het hierna volgende jaarplan. 
Met behulp van tekens en kleuren geven we aan wat er wel/niet is uitgevoerd en welke acties gecontinueerd worden. 
Daarnaast hebben we enkele punten toegevoegd. De toelichting op deze evaluatie kunt u lezen in het jaarverslag.  
 

V = gerealiseerd  X = niet gerealiseerd en afgevoerd  > = wordt gecontinueerd   + = 
toegevoegd actiepunt  
 

DOEL  ACTIE MIDDELEN 
Aandachtsgebied Cultuur 
Kunst en cultuur in de oude 
dorpskern stimuleren 

> 
 
 
 
 
 
 

• Organiseren van onze vertrouwde 
culturele activiteiten  

• Organiseren van (najaars)lezingen 
• Ondersteunen van Noordwijkse 

initiatieven voor Kunst en cultuur 
w.o. de kinderkerstwandeling 

• Vrijwilligerscommissies 
ondersteunen 

• Subsidies aanvragen 

Bekostiging culturele 
evenementen borgen  

V 
 
 
 
 
 
 
 

Nader onderzoeken of en in hoeverre 
de culturele evenementen kunnen 
worden ondergebracht in een nog op 
te richten Stichting 

Antwoord op de volgende vragen: 
Wat zijn de financiële consequenties 
voor de vereniging en met name: 
- impact op de exploitatie 
- impact op de balans 
- impact op de btw status 
- impact op de ANBI status 
 

Aandachtsgebied Erfgoed 
Bescherming verankeren van 
het dorpsgezicht en aanpalend 
gebied 

> 
 
 

Voorkomen van volumineuze  en 
overheersende nieuwbouw 
 

• Deelname erfgoedcommissie  
• Indienen van zienswijzen  

 

Realiseren van meer 
licht/ruimte, groen en 
duurzaamheid binnen de oude 
kern  

> 
 
 

> 
 

• Voorkomen van verdere 
verdichting zodat de 
karakteristieke zichtlijnen in en op 
het dorp behouden blijven  

• Realiseren van meer groene 
pleintjes en minder verstening 

• Indienen van zienswijzen 
• Deelname erfgoedcommissie 
• Politiek informeren en betrekken en 

voorstellen doen 
• Participeren in relevante 

werkgroepen 



V 
 

• Realiseren dat zonnepanelen 
toegestaan zijn op monumenten 
en in het Beschermd Dorpsgezicht  

• Inzetten op verankering van 
genoemde zaken in de 
omgevingsvisie van de gemeente  

Realiseren van meer en andere 
soorten monumenten 
 
 

> 
 
 

(Laten) verlenen van status aan 
onbeschermde waardevolle panden 
en gevelrijen om sloop te voorkomen 

• Deelname erfgoedcommissie 
• Voorstellen doen naar politiek en 

college 

Aandachtsgebied Leefbaarheid 
Verbeteren mobiliteit en 
parkeermogelijkheden 
 

> 
 
 
 
 
 
 

 
 

• Voorkomen dat huidige 
parkeergelegenheid verkleint en 
overloopmogelijkheden aan de 
rand van de kern (laten) 
onderzoeken. 

• Volgen onderzoek/enquête mbt 
parkeren 

• Volgen plan parkeergarage 
Kloosterplein 

• Volgen en reageren op 
ontwikkelingen verkeerscirculatie 
en veiligheid in de kern 

• Participeren in gemeentelijke 
mobiliteits werkgroepen 

• Rechtstreeks en structureel overleg 
met de ambtenaren realiseren 

• Overleg met betrokken bewoners  

Kwaliteit leefomgeving 
verbeteren 

> 
 
 

Concretiseren van de ideeën en 
wensen n.a.v. die aangedragen zijn in 
de enquête  

• Thema avonden organiseren  
• Vrijwilligers enthousiasmeren 
• Besluit wel/niet oprichten 

commissie leefbaarheid  
Stijleenheid straatverlichting 
realiseren 

> 
 

Opvolging van eerder gedaan 
verzoek aan gemeente om in de 
oude kern eenheid van stijl in 
lampenkappen te bereiken 
 

Toepassen van de zgn Leidsche Kappen 
in de hele historische kern van 
Noordwijk Binnen  
 

Sfeerverlichting oude kern in 
stand houden 

> 
 

Overleg met gemeente voeren over 
de kosten  
van reparatie van de schade ontstaan 
door  
snoeien van de lindenbomen 

• Gemeente vergoedt de kosten van 
reparatie 

• Sfeerverlichting wordt gerepareerd 
voor december 2023 

 
Kritisch volgen afvalbeleid 
gemeente 

+ Voorkomen dat het afvalbeleid van 
de gemeente leidt tot (meer) 
afvalbakken en -zakken op straat  

• Petitie 
• Brief aan gemeente 
• Nieuwsbrieven 

Algemeen/organisatorische zaken  
Bestemmingsfondsen 
verhelderen 
 

X Uitwerken van alle benodigde 
afspraken die relevant zijn rondom 
de fondsen op onze balans 

Antwoorden op de volgende vragen: 
 Waar zijn de verschillende fondsen voor 

bestemd? 
 Hoe hoog mag ieder fonds max. zijn? 
 Waarvoor mag er geld worden 

onttrokken aan de fondsen? 
Goedkeuring verkrijgen van de 
gemeente voor de fonds vorming 

Opvolger voor de portefeuille- 
houder Erfgoed zoeken en 
bestuur uitbreiden met 
bestuurslid voor leefbaarheid 

V 
X 

Minimaal 2 nieuwe deskundige 
bestuursleden zoeken m.n. met 
kennis op gebied van 1. erfgoed, en 
ruimtelijke ordening en 2. Op gebied 
van leefbaarheid  

• Werving via website 
• Weekbladen 
• Vrijwilligersbank St. Welzijn 

 


